
 

 

 

 

 

 
 

 

Referat 30. november  
Møderum 1 kl 10-12 med frokost 

 
Medlemmer: 
 
Sune Bjerglund Nielsen, Skoleleder, næstformand Adem Demir forældrerep. 

Pernille Schlosser, Souschef  

Mubashar Rashid, forældrerep. formand 

Claus Plenaa, lærerrep 

Søren Rahn Vastring, lærerrep. 

Annemone Y. Hansen, pædagogrep. 

Karin Schmidt Nielsen, forældrerep. 

Sally Eyd Jørgensen, forældrerep. (suppleant) 

Stefan Ørsted Petersen forældrerep. 

Benjamin Elung-Jensen 

Emine Kanat 

 

 
 

Elever: Amira Sharif 8.x, Enes Auktenis 8. x 

 

Dagsorden 

1:   Valg af mødeleder 

2: Godkendelse af dagsorden 

3.  Godkendelse af referat – godkendt  

4: Kost politik/principper – vi har 2 lærere med hvert deres perspektiv, til 

inspiration for principper  

 

Oplæg: Elever i udskolingen må forlade skolen. Det vi ser i dag, at der 

bliver hentet slik og chips tilbage til skolen, som sælges til andre 

elever. Punktet har været diskuteret på elevrådsmøderne og i 

udskolingsteamet. 

Skal vi forholde os til mad og drikke i kantinen? 

 

Der var en debat om sundhedspolitikken. Det blev sagt at der skal 

være overensstemmelse mellem det der bliver solgt i kantinen og det 

som sundhedspolitikken og det som lærerne gør. 

 

Der blev talt om betydningen af, at de store elever må forlade skolen i 

spisepausen.  

Det blev sagt, at man kunne overveje at holde kantinen åben længere 

tid for at imødekomme behovet for at købe sund mad.  

 

Punktet behandles igen på næste møde når elevrådet har talt om 

kostpolitikken igen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

5:  Status elevrådet ved Bjørn 

 Fokus for elevrådet i 2022/23 er at sikre at indskolingen også har en 

kontaktlærer. Det bliver undersøgt hvilket format det giver mening at 

det mindste elevråd fungerer i. 

 I december skal der holdes et fællesmøde for alle tre elevråd, hvor  

 



 

 

 

 

 

 der skabes en kultur hvor alle lytter til hinanden og især her, at de 

store elever lytter til hvad de mindste måtte have på hjerte. 

 I foråret bliver der holdt en dag hvor alle elever kan komme til orde.  

 Der holdes møde i forskellige konstellationer.  

  

 Det blev sagt at det er vigtigt at eleverne bruger deres råderum og 

mulighed for at få indflydelse på skolen og dagligdagen. 

 

 

6: Nyt fra:  

Formanden har været til en del møder på rådhuset om Fremtidens 

skole, og om skoledistrikter.  

 

Ledelsen: Der er en kapacitetsanalyse i gang som lige nu viser at 

tingene ikke kommer til at ske så stærkt som forventet qua den 

samfundsmæssige udvikling.  

Der er dannet en ledelsesgruppe på Børne-kulturhuset bestående af 

Sune, Jakob W, Götz, (Leder af Børne og Kulturhuset), Mia 

Keinicke(kulturhusene) og Tina Gjerstrup-Olsen. 

Der udestår afklaring om hvordan lokalerne kan bruges af de 

forskellige institutioner.  

Men nogle rammer er på plads: i skoletiden er alle lokalerne vores.  

 

Elevrådet: vil gerne have kulturfest og små fester.  

Vil gerne hygge med kammerater.  

 

 

7:  Skolebestyrelsens konstituering 

Stefan er konstitueret formand nu. Punktet skal op på næste 

møde. 

 

8: Status på overflytning til BKH. Herunder ledelsesgrundlag i skoledelen, 

fælles ledelse i BKH´s institutioner, samt hvordan er organiseringen 

tænkt frem mod sommerferien – både omkring vores årgange og 

hvordan børnesyn og den overordnede planlægning af hverdagen i 

Huset er tænkt. 

  

 Det er vigtigt at huske at vi hele tiden skal medtænke at matriklen på 

Gadehavegårdsvej også skal udvikles og blive nutidssvarende.  

 

 

10: Principper for klassedannelsesprincipper (bilag medsendt) punktet skal 

behandles på næste møder 

   

 

11: Orienteringspunkt 

 

   

 

Skift til Læringsplatformen “Skoleportal” fra Mee book: 

For at skabe en god forandringsproces, er det vigtigt, at kravene til den ønskede 

forandring er transparente, og at vi samtidig demonstrer de positive elementer, denne 

læringsportal kan medføre. Allan Krejsler og Hanne Støy demonstrer værktøjet i 

december måned på Reerslev skole, Mølleholmsskolen, Læringshuset, Sengeløse skole, 

Ole Rømer-Skolen og Fløng Skole. Hver skole skal sætte en time af på et 

afdelingsmøde til dette formål. 



 

 

 

 

 

Vi kommer tilbage i uge 1-3 og starter med et fokus på ugeplansværktøjet, hvilket er 

det værktøj, som anvendes mest i dagligdagen. Med hjælp fra ”Net Skolen”, kan den 

enkelte lærer sætte sig ind i den nye læringsplatform og begynde at lave ugeplaner. Der 

er sammenlagt 7 små videoer (18 min. i alt) til at understøtte lærernes arbejde med at 

lave ugeplaner. Vi vil arbejde hen mod at alle kan benytte sig af ugeplansværktøjet i 

kalenderåret 2023. 

Vi vender tilbage i slutningen af marts måned til de skoler, som har valgt at bruge 

meddelsesbogsværktøjet i Skole Portalen, og introducerer dette redskab og dets 

anvendelse.  

Der vil være et tilbud til de skoler, som måtte ønske det, om en introduktion og 

supervision i brugen af årsplansværktøjet. Vi foreslår, at der skal bruges 4 timer pr. 

skole, hvor Allan og Hanne blandt andet demonstrerer, hvordan man kan flytte sine 

forløb fra Mee Book til Skole Portalen. Der er sammenlagt 7 små videoer (20 min. i alt) 

i Net skolen til at understøtte lærernes arbejde med at lave årsplaner i Skoleportalen. 

Herfra burde lærerne have erhvervet sig evner via småerfaringer, som gør dem i stand 

til at til kunne lave forløb i den nye læringsplatform. Der er sammenlagt 11 små videoer 

(26 min. i alt) til at understøtte lærernes arbejde med at lave undervisningsforløb i 

Skoleportalen. 

For at ovenstående implementeringsplan kan udføres med succes har vi i første omgang 

brug for, at skolelederne giver en tilbagemelding ift. hvornår, det passer ind i den 

enkelte skoles tidsplan, at vi kommer ud. 

 

 

 

 

      

      

      

12 kommende møder i Skolebestyrelsen 18.01; (mulige møder skal 

fastlægges på næste møde) 15.3, 10.5; 7.6 

Mødestart 17:30 første møde den 17.01  

 

13: eventuelt 

Sune takkede Mubashar for mange års godt samarbejde. 

Mubashar sagde det har været et langt projekt igennem 8 år og at han 

oplever at det er lykkes at flytte skolen på mange områder. Der kommer 

altid et tidspunkt hvor man er nødt til at give stafetten videre. Mubashar 

ønsker Ole Rømer Skolen god vind og opfordrede til at politikerne holdes 

fast på løfter.  

Punkter til næste gang 

Trafik 

Parkering 

Skoleåret 22/23 

Intro til værktøjet 
Hjælp til årsplaner 

Hjælp til anvendelse af meddelsbogen 

Uge 49-51  Uge 12-16 
Uge 26 

Uge 1-3  

Opstart med 

ugeplansværktøjet 



 

 

 

 

 

Konstituering af skolebestyrelsen 

Principper for klassedannelse 

 

 

 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 


